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Zápis 

 

z  XIII.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice - Krásna  konaného dňa  24. februára 2025 

 

 

Prítomní :        podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení :  

 

K bodu  1 :  Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

Rokovanie miestneho zastupiteľstva ( ďalej MZ) otvoril a viedol starosta mestskej časti ( ďalej 

MČ)Ing. Peter Tomko. Privítal prítomných a oznámil, že poslanci Mgr. Jarmila Matisová a Ing. 

Peter Kubička budú meškať. Starosta konštatoval, že MZ je uznášaniaschopné. Za 

overovateľov zápisnice určil Františka Jurča a Ing. Patrika Gordoňa. 

MZ bol predložený nasledovný program:  

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

5. Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

6. Správa o činnosti starostu mestskej časti 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu  mestskej časti Košice-Krásna na roky 

2025-2027 

8. Návrh programového rozpočtu mestskej časti  Košice-Krásna na roky 2025-2027 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna na 1. polrok 

2025 

10. Činnosť hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna za obdobie 2021-2024 

11. Správa o výsledku kontroly č. 1/2025 

12. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č. 2/2025-kontrola prevodov 

nehnuteľného majetku obce za rok 2024  

13. Zámer kúpy a kúpa stavby „ IBV Na Hore 2-odvedenie dažďovej vody SO 02-odvedenie 

dažďových vôd ODV-1“  

14. Zmena katastra Zdoba-Krásna 

15. Majetkové priznanie verejných funkcionárov a vedúcich zamestnancov 

16. Interpelácie 

17. Rôzne   

18. Záver   

Hlasovanie za predložený program : 

Za:  František Jurčo, Ing. Patrik Gordoň,  Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Lucia 

       Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Starosta otvoril rozpravu a vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy na 

zmenu / doplnenie programu. Keďže do dnešného dňa neboli od obce Zdoba  doručené 

podklady k bodu 14- Zmena katastra Zdoba -Krásna, starosta navrhol stiahnutie tohto bodu 

z programu rokovania. 
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Hlasovanie za stiahnutie bodu  14- Zmena katastra Zdoba -Krásna: 

Za:  František Jurčo, Ing. Patrik Gordoň,  Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Lucia 

       Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie:  

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje program rokovania: 

1.   Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

2.   Voľba návrhovej komisie  

3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

5.   Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

6.   Správa o činnosti starostu mestskej časti 

7.   Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu  mestskej časti Košice-Krásna na roky   

      2025-2027 

8.   Návrh programového rozpočtu mestskej časti  Košice-Krásna na roky 2025-2027 

9.   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna na 1. polrok 

      2025 

10. Činnosť hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna za obdobie 2021-2024 

11.  Správa o výsledku kontroly č. 1/2025 

12.  Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č. 2/2025-kontrola prevodov  

       nehnuteľného majetku obce za rok 2024  

13.  Zámer kúpy a kúpa stavby „ IBV Na Hore 2-odvedenie dažďovej vody SO 02-odvedenie 

      dažďových vôd ODV-1“  

15. Majetkové priznanie verejných funkcionárov a vedúcich zamestnancov 

16. Interpelácie 

17. Rôzne   

18 . Záver   

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo, Ing. Patrik Gordoň,  Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Lucia 

       Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu  2 :  Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí :  Ing. Ján Kubička – predseda, Lucia  Študencová, Ing. 

Peter Kubička -  členovia.  K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice volí  návrhovú komisiu v zložení :    

Ing. Ján Kubička – predseda, Lucia  Študencová, Ing. Peter Kubička  -  členovia. 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo, Ing. Patrik Gordoň,  Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,   Lucia   

       Študencová 
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Proti : 0 

Zdržal sa :  

 

K bodu  3:  Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcich rokovaniach MZ vykonal zástupca 

starostu Ing. František Klik. Konštatoval: 

-  uznesenie č. 145, na základe ktorého sme mali dohodnúť stretnutie s Východoslovenskými 

vodárňami a nestalo sa tak je nesplnené 

-  uznesenie č. 154,- mali sa vypracovať zmluvy o odpredaji kanalizačných prípojok do konca 

roka   a osloviť užívatelia v súvislosti s odkupom prípojok za 1 €- do 31.12.2024 sa tak nestalo. 

Požiadal starostu o vyjadrenie. 

Starosta – stretnutie s vodárňami bolo dohodnuté v septembri 2024. Neuskutočnilo sa kvôli 

jeho práceneschopnosti. Čo sa týka predaja prípojok za 1 € - 9.1.2025 na pracovnej porade boli 

stanovené termíny na prípravu zmlúv- má to byť do 28.2.2025, s tým, že dohodnutý brigádnik 

p. Šarišský si prejde s p. Cúrom karty a následne sa budú postupne oslovovať obyvatelia podľa 

ulíc v súvislosti s odpredajom prípojok za 1 €. Zmluvy pripravuje pani Poláková, prehodnotí 

ich  JUDr. Jakab, ktorý je od 4.2.2025 našim právnym zástupcom. 

 

❖ Od 16.06 do 16.08 hod. nebol v rokovacej miestnosti prítomný poslanec František Jurčo 

 

 

❖ O 16.07 hod. vošiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Peter  Kubička 

 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň, Ing. Ján Kubička,  Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia   Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : Ing. Peter Kubička 

 

K bodu 4 :  Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

Ing. Miroslav Fajčík – predložil písomnú správu o činnosti mestskej polície za obdobie od 1.9. 

2024 do 30.1.2025. Za uvedené obdobie bolo riešených: 15  priestupkov na úseku dopravy 
(parkovanie, zákaz odbočenia na Ukrajinskej a Keldišovej, zákaz státia na Minskej), 10 x  

porušenia iných zákonov – vybavené v blokovom konaní, napomenutím, oznámením 

priestupku na OÚ. Bolo vykonaných  636 plánovaných kontrolných úloh- konzumácia 

alkoholu, dodržiavanie verejného poriadku, kontrola cintorína, školy, ihrísk, čistoty okolo 

kontajnera na ul. 1. mája. Na MsP bolo nahlásených 52 oznamov a podnetov zameraných na 

stacionárnu dopravu, nahlásenie opustených a uhynutých zvierat, pohyb bezdomovcov 

a asociálov. Príslušníci MsP vykonali zabezpečenie priechodov pre chodcov na Ukrajinskej 

ulici 9x. V lokalite Krásna pribudol nový vrak na ul. K lesu-agenda odovzdaná na MMK 

Referát dopravy..  

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 
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zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu  veliteľa mestskej polície- 

o činnosti Mestskej polície- stanice Nad jazerom. 

 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

       Kubička,   Lucia  Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 5 : Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

Ing. Vladimíra Saxa – informoval o svojej činnosti :  

- predložil opakovane interpelácie týkajúce sa stavu cestného mosta v Krásnej, kde žiadal 

záznamy o vykonaných kontrolách technického stavu. Zakaždým dostal všeobecné informácie, 

ale naposledy boli zistené závažné nedostatky. Túto tému riešili aj na zasadnutí komisie pre 

dopravu-mesto plánuje veľké investičné zámery cez Investičnú rozvojovú banku a má byť do 

nich zahrnutý aj most na Ukrajinskej. Poslanec prečítal správu a stave mosta – môže ju poslať. 

- ďalšiu interpeláciu predložil v súvislosti s rekonštrukciou Ukrajinskej ulice- požiadal 

o informáciu o priebehu prác súvisiacich s rekonštrukciou- dostal odpoveď, že mesto Košice 

pripravilo podklady pre vyhlásenie verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu, 

predpokladaná hodnota zákazky bola určená formou prieskumu trhu a stanovená na 446 tis. €. 

Súčasťou odpovede bola aj informácia, že termín realizácie nie je možné stanoviť presne. Na 

dopravnej komisii požiadal, aby aj Ukrajinská ulica  bola zaradená do plánovanej veľkej 

investície. Na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva požiada pána primátora, aby na 

ďalšie zastupiteľstve predložil komplexnú správu o rekonštrukcii Ukrajinskej ul. 

-  čo sa týka územného plánu - pripomienky MČ Košice-Krásna boli akceptované 

a zapracované. Postupne podľa lokalít budú spracovávané aj ďalšie. Mesto Košice má záujem 

zahusťovať mesto- využiť voľné miesta a nerozširovať ho. Pokiaľ sa nevyskytnú nejaké nové 

námietky a iné prieťahy mal by byť schválený v júni 2025. 

-   na zastupiteľstvách konaných v novembri a decembri 2024 boli predložené nové VZN  

o komunálnych odpadoch, dani za ubytovanie, dani za verejné priestranstvá a majetkové veci. 

VZN pojednávali o navýšení poplatkov, pričom služby sa nerozšíria. O VZN sa hlasovalo tajne- 

on hlasoval proti. Hovorilo sa aj o zriadení zberných dvorov v niektorých MČ. 

Rozprava: 

Starosta – bol na rokovaní o pripomienkach našej MČ k územnému plánu. Naše pripomienky 

boli akceptované a zapracované. Čo sa týka zberného dvora v Krásnej- nemáme na to priestor, 

vieme zabezpečiť umiestnenie kontajnera v uzavretom kontrolovanom priestore. Táto možnosť 

sa rieši vo viacerých MČ. 

Ing. František Klik – položil otázku v súvislosti s územným plánom- čo znamená zahusťovať 

mesto? Krásna sa nebude môcť rozrastať? 

Ing. Vladimíra Saxa- všeobecná téza mesta je zahusťovať ho ,t.j. využiť voľné priestranstvá- 

má to význam napr. využitím existujúcich ciest a nebudovať nové. Krásna má ešte nejakú 

rezervu na rozširovanie. 

Ing. František Klik –čo sa týka Ukrajinskej ulice- spomenutá suma je vysúťažená suma a bude 

sa realizovať? 

Ing. Vladimíra Saxa – je to odhadovaná suma – predpokladaná cena zákazky podľa ktorej sa 

stanovia podmienky VO. 

Ing. František Klik – má nahrávku zo stretnutia s primátorom, na ktorom dal slovo, že do konca 

roku 2025 bude urobená projektová dokumentácia. Nebolo by vhodné odkloniť aspoň 

kamiónovú dopravu, aby nešlo k väčším škodám? Je to jediný vstup Krásnej do mesta. 

Ing. Vladimíra Saxa – nie je to v takom zlom stave, aby boli potrebné tieto opatrenia 
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Ing. Patrik Ivanišin, prednosta MÚ – položil otázku, či sa bude projektová dokumentácia deliť 

na rekonštrukciu mostu a rekonštrukciu zvyšnej komunikácie. 

Ing. Vladimíra Saxa – nie, malo by to byť súvislé. 

Ing. Ján Kubička – spýtal sa či je odhadovaná cena na projektovú dokumentáciu aspoň zahrnutá 

do návrhu rozpočtu mesta. 

Ing. Vladimíra Saxa – nie. 

Ing. Patrik Ivanišin – prečítal e-mail od pána primátora z februára 2024, kde je okrem iného 

uvedené vypracovanie dokumentácie stavebného zámeru-predpoklad prípravy štúdií hlukov 

a dopravné posúdenie, cena verejnej práce podľa stavebného zámeru – termín cca 5-6 mes., 

termín vychádza do 8. mesiaca 2024. 

Ing. Vladimír Saxa – prečítal staršie e-maily- odpovede na jeho dopyty v súvislosti 

s rekonštrukciou Ukrajinskej ulice, kde sú uvádzané rôzne termíny vypracovania projektovej 

dokumentácie- napr. v roku 2021 dostal odpoveď, v ktorej sa uvádza termín zaradenia do  

návrhu rozpočtu na rok 2022 a samotná realizácia stavby mala byť zaradená do návrhu rozpočtu 

na rok 2024. 

Na interpeláciu z roku 2023 dostal odpoveď, že investícia bude zaradená v priebehu roku 2023. 

Ing. František Klik – chápe, že sa v rozpočte niečo škrtá, ale je aspoň niečo zahrnuté? 

Ing. Patrik Gorodoň, Ing. Ján Kubička -  Má pán starosta nejaké informácie od primátora, čo 

bude s Ukrajinskou?  

Starosta  - nie, toho času nemá žiadne informácie.  

Návrh na uznesenie:  

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu o činnosti 

poslanca mestského zastupiteľstva. 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik,  Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 6 :  Správa o činnosti starostu mestskej časti 

Starosta –  informoval o svojej činnosti od 16.12.2024 :  

-   s členmi DFS Krasňanka sa zúčastnil na Košických Vianociach 

-  pred kaštieľom sa uskutočnili vianočné trhy, na ktorých okrem Krasňanky vystúpili aj deti  

    MŠ a ZŠ Krásnej 

-  zúčastnil sa rokovania správnej rady Kaštieľ Krásna .n.o., kde ako riaditeľ ukončil svoju     

    činnosť 

-   podieľal sa na organizovaní Silvestra 2024 

-   stretnutie s členmi urbariátu Krásna  

-   stretnutie s riaditeľkou ZŠ 

-   zúčastnil sa novoročného stretnutia starostov v historickej radnici 

-   so starostkou obce Zdoba prejednával územný plán 

-   na MMK prerokovanie nového  územného plánu 

-   s advokátskou kanceláriou JUDr. Jakaba podpísal zmluvu o poskytovaní právnych služieb 

    pre MČ 

-   stretnutie so starostami malých MČ 

-   zúčastnil sa zasadnutia miestnej rady a finančnej komisie 

-   so zástupcami Slovenského rybárskeho zväzu riešil rybársku brigádu a vyčistenie brehov  

    Hornádu a štrkoviska – termín sa dohodne dodatočne- až potom sa budú môcť prihlasovať  
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    záujemcovia. Bude sa konať aj rybárska súťaž- niekedy v máji. 

-   zúčastnil sa výročnej členskej schôdze seniorov, na ktorej bol zvolený nový výbor a nový   

    predseda klubu pán Herrgott 

Bez rozpravy.  

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu o činnosti starostu mestskej 

časti 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik,  Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 7 :  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu  mestskej časti Košice-

Krásna na roky 2025-2027 

Ing. Gabriela Šimonovičová, hlavná kontrolórka – stanovisko bolo prerokovaní na zasadnutí 

miestnej rady a finančnej komisie. Takisto bolo zverejnené v dostatočnom časovom predstihu. 

Rozpočet bol predložený tak, ako ma byť, až na menšie nezrovnalosti. Odporúča MZ 

predložený návrh rozpočtu na rok 2025 schváliť a návrh na roky 2026-2027 zobrať na vedomie. 

Rozprava: 

Ing. František Klik – Aké nezrovnalosti? 

Ing. Gabriela Šimonovičová – je potrebné pridať tri riadky, aby bol výsledok bežného rozpočtu, 

kapitálového a finančné operácie. Pokiaľ to ekonómka zapracuje v systéme, bude to správne. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie  Stanovisko hlavného kontrolóra 

k návrhu programového rozpočtu  mestskej časti Košice-Krásna na rok 2025 s vyhliadkou na 

roky 2026-2027 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik,  Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 8 :  Návrh programového rozpočtu mestskej časti  Košice-Krásna na roky 2025-

2027 

Starosta –  rozpočet bol prerokovaný na miestnej rade a finančnej komisii, ktoré odporúčajú 

predložený rozpočet schváliť. 

Rozprava: 

Ing. František Klik – požiadal prednostu, aby popísal jednotlivé položky.  

 

❖ O 16.46 hod. vošla do rokovacej miestnosti poslankyňa Mgr. Jarmila Matisová 

 

Prednosta -  rozpočet je predložený ako vyrovnaný rozpočet. Okomentoval rozpočet na rok 

2025: 

- príjmy predpokladáme vo výške 1 730 564 €. 55 % z nich sú tvorené výnosmi z podielovej 

dane vo výške 930 tis. €, za psa cca 2 tis € a z dane za rozvoj cca 25 tis. €. Z činnosti MČ je to  



 

7 
 

 

cca 124tis.€- z prenájmov pozemkov a nehnuteľností, cca 42 tis. € z refakturácie z letného 

tábora a plesu. Predpokladaný príjem 36 tis z MOPS ( zahŕňa paušálne výdavky a refundáciu 

miezd). Predpokladaný príjem na Ukrajincov 15 tis.€- je zahrnutý aj vo výdavkoch.  

 

Predpokladáme príjem 73tis. € z podanej dotácie na miestne komunikácie. Zapájame do 

rozpočtu prostriedky z predchádzajúcich rokov vo výške 101 tis. €,  čerpanie rezervného fondu 

vo výške 342 tis. € 

- bežné výdavky rozpočtu – zahŕňajú náklady na činnosť úradu-sú to najmä energie, ktoré 

predpokladáme nižšie o 20 tis. €. Vyššie náklady predpokladáme na všeobecné a špeciálne 

služby- tu bol zahrnuté navýšenie DPH. V nákladoch na mzdy sa uvažovalo s predpokladanou 

priemernou mzdou za rok 2024, t.j.1535 €. Sú tu náklady na MOPS- náklady na zvýšenie 

osobného príplatku od 1.3. o 70 € na zamestnanca, náklady na odmeny a súvisiace odvodové 

zaťaženie. 

Náklady na šport a kultúru sú vo výške 54 660 €.  

-  v kapitálovom rozpočte sú zahrnuté náklady na kúpu pozemku na výstavbu chodníka v úseku 

Krajná po križovatku Záhumnie-Hora. Sú tu náklady na interiérové vybavenie Domu nádeje, 

na kotly v DS Barón a Oceľovom dome, na dovybavenie ihriska Na Hore, na projektovú 

dokumentáciu na športovú halu, na výstavbu chodníkov v úseku Banisegy-Átrium, K majeru, 

Smutná-Horná a na cintoríne. Predpokladáme zateplenie stavebného objektu č. 4- budova MŠ 

a osadenie stĺpov verejného osvetlenia na ul. Keldišova, Pollova. 

-  z dotácií je v rozpočte 10 000 € pre FK Krásna, 2 000 € pre kaštieľ a ostatné 2 000 €. 

Ing. František Klik – na stavebnej komisii sa rokovalo o 3 stĺpoch verejného osvetlenia-vidí, že 

v rozpočte to nie je zahrnuté, preto predkladá pozmeňujúci návrh na uznesenie. 

Lucia Študencová – ako predsedníčka komisie pre kultúru a šport navrhuje navýšiť výdavky na 

kultúru a špor  z 8 tis. na 10 tis. €. 

František Jurčo – v položke 642 002 -dotácia pre kaštieľ navrhuje navýšiť sumu z 2 tis. € na 15 

tis. €. Takisto upraviť  sumu- použitie rezervného fondu z 342 tis. € na 355 tis. €. Doteraz sa 

kaštieľu dávala dotácia 20 tis. €- peniaze sa používali na energie. Bez dotácie sa kaštieľ  neuživí. 

 

O slovo požiadala Ing. Lenka Kovačevičová.  

Hlasovanie za udelenie slova : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Ing. Lenka Kovačevičová – položila otázky na prednostu: 

- aké sú celkové kapitálové výdavky mestskej časti na rok 2025 ? 

- koľko finančných prostriedkov po zapracovaní do kapitálového rozpočtu ostane v rezervnom 

fonde MČ – bola spomenutá športová hala-čo máte k nej pripravené, v akej je to fáze, koľko to 

bude stáť, kde ju chcete stavať, na čo má slúžiť? 

- má MČ VZN alebo štatút o poskytovaní dotácií? 

Ing. Ján Kubička – vyjadril sa, že sú to dosť obsiahle otázky. Odporúča zaradiť ich na záver, 

teraz rokujeme o rozpočte. 

Prednosta – odpovedal na otázku „aké sú celkové kapitálové výdavky mestskej časti na rok 

2025“ : 923 398 €. Rozpočet bol zverejnený, každá položka je popísaná. 

Môže v krátkosti informovať o športovej hale – poslanci sú o nej informovaní. Máme v súlade 

s územným plánom schválené miesto v areáli školského ihriska. Máme spracovanú štúdiu, 

dopravnokapacitné napojenie na Ukrajinskú ulicu,  v tomto roku plánujeme vypracovanie  
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projektovej dokumentácie, financovanie predpokladáme viaczdrojové-cez fond na podporu 

športu, fond na obnoviteľné zdroje energie. Odhad 1 mil. € je z vlastných zdrojov. 

O dotáciách má MČ VZN. 

  

O slovo požiadal Ing. Vladimír Saxa. 

Hlasovanie za udelenie slova : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Ing. Vladimír Saxa – ako člen správnej rady n.o. Kaštieľ Krásna za cirkev sa prihovára za 

pozmeňujúci návrh predložený pánom Jurčom- dotácia pre kaštieľ. Chápe, že niektoré 

rozhodnutia je potrebné dôkladne prehodnotiť. Peniaze sú potrebné na bežný chod aj na údržbu-

kaštieľ je v zlom stave. Vyskytli sa aj problémy s elektroinštaláciou., v dôsledku čoho sa 

pokazili elektrospotrebiče, pokazil sa výťah, je problém s čerpadlom. Pokiaľ by sa schválila 

dotácia 15 tis., vie si predstaviť aj vlastné príjmy, z ktorých by sa kaštieľ obhospodáril. Pokiaľ 

dotácia nebude schválená, je potrebné sa zamyslieť aj nad tým, čo ďalej s neziskovou 

organizáciou. 

Prednosta – zriaďovateľom neziskovej organizácie Kaštieľ Krásna je cirkev a MČ- dva 

rovnocenné subjekty ako je aj uvedené v zakladateľskej zmluve. V nej je uvedené aj to, že 

cirkev má v správnej rade 4 členov, MČ 3 členov. Považuje za absolútne neférové, čo sa udialo 

pri zvolávaní správnej rady v decembri 2024, zvolaná bola najprv na 17.12. a na 27.12-pričom 

zvolávaná bola 25.12.počas sviatkov. Na tomto zasadnutí náš rovnocenný partner-cirkev  bez 

akejkoľvek komunikácie, bez výberového konania zvolil nového riaditeľa. Na základe 

uvedeného MČ má za to, že tento partner má pripravený aj biznis plán. A teraz predkladá 

požiadavky. MČ podporovala kaštieľ dotáciou 20 tis., pretože tam bol zamestnanec- dotácia 

bola najmä na mzdy. Dnes tam zamestnanec nie je. Náklady na energie nedosahujú takú výšku. 

Pozná štruktúru, v akej bola poskytnutá dotácia vydokladovaná.  

Starosta – doplnil informáciu od JUDr. Kováčika, že výberové konanie na riaditeľa sa nemusí 

robiť. 

Ing. Vladimír Saxa – uznáva slová prednostu. Starosta ukončil svoju činnosť ako riaditeľ 

kaštieľa písomným oznámením. Na zasadnutí správnej rady boli 2 zástupcovia MČ -p. Gordoň 

a p. Hake, a vedeli o všetkom. Správna rada schvaľovala rozpočet n.o. s víziou, že ako každý 

rok, bude podpora aj z MČ. Pri voľbe nového riaditeľa sa zástupcovia MČ nevyjadrili v tom 

zmysle, že ho nechcú, pán Gordoň sa zdržal hlasovania. Zvolený riaditeľ netrvá na svojej 

funkcii, môže sa vzdať, funkcia je bezplatná. N.o. dlží cirkvi 93 tis. €, ale cirkev netrvá na 

vrátení. Bolo by dobré nájsť riešenie, akým spôsobom vykompenzujeme náklady na kaštieľ. 

Žiada, aby MČ zvážila výšku dotácie, ako aj čo ďalej s n.o.  

Starosta – teraz riešme dotáciu, n.o. sa bude riešiť na správnej rade. 

Ing. Patrik Gordoň – kaštieľ môže požiadať o dotáciu aj neskôr. Rozpočet bol prerokovaný na 

miestnej rade-nikto nepripomienkoval. Cíti to ako nátlak, rovnako, ako na správnej rade, kde 

sa pri voľbe nového riaditeľa zdržal hlasovania a bolo mu povedané, že má byť lojálny. Túto 

tému navrhuje riešiť na iných zasadnutiach.  

  

Starosta navrhol, aby sa o predložených návrhoch k rozpočtu hlasovalo samostatne. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje v návrhu rozpočtu na rok 
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2025 upraviť položku kapitálových výdavkov 717 002 verejné osvetlenie zo 4 100 Eur na 6 

100 Eur. 

 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje v návrhu rozpočtu na rok 

2025 upraviť položku bežných výdavkov 637 002.1 kultúrne a športové podujatia z 8 000 Eur 

na 10 000 Eur.  

Hlasovanie: 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje v návrhu rozpočtu na rok 

2025 upraviť položku 642002 NO Kaštieľ z 2 000 Eur na 15 000 Eur.  

Hlasovanie: 

Za:  František Jurčo 

Proti : Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter Kubička  

Zdržal sa :Ing. Patrik Gordoň, Mgr. Jarmila Matisová, Lucia Študencová 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje v návrhu rozpočtu na rok 

2025 upraviť položku finančných príjmov 454 rezervný fond - použitie zo 342 000 Eur na 346 

000 Eur . 

Hlasovanie: 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice  

a) schvaľuje : programový rozpočet mestskej časti Košice-Krásna na rok 2025 podľa 

predloženého návrhu a zmien 

b) berie na vedomie : návrh rozpočtu mestskej časti Košice-Krásna na roky 2026-2027 
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Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  Kubička,    

        Mgr.  Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : František Jurčo 

 

K bodu 9: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna 

na 1. polrok 2025 

Ing. Gabriela Šimonovičová –  plán kontroly na 1. polrok 2025 bude pozostávať z kontroly 

dodržiavania uznesení, tvorby čerpania sociálneho fondu a kontroly vybraných kapitálových 

vybraných výdavkov. Takisto bude vykonaná kontroly nakladania s majetkom prenajatým 

iným spoločnostiam. Kontrola hospodárenia súvisiaca s činnosťami v oblasti verejného 

obstarávania. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna na 1. polrok 2025 

Hlasovanie za udelenie slova : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter  

       Kubička,   Mgr. Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 10 :  Činnosť hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna za obdobie 

2021-2024 

Ing. Gabriela Šimonovičová – vzhľadom na vytknuté nedostatky predkladá  plány a správy zo 

svojej činnosti. Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024 bol odovzdaný na sekretariáte 

v decembri 2024, mohol byť prerokovaný skôr. 

Ing. František Klik – položil otázku, či sú predložené všetky požadované dokumenty. 

Ing. Gabriela Šimonovičová – inventarizácia bola odovzdaná predsedovi inventarizačnej 

komisie. 

Ing. František Klik – predložené dokumenty prehodnotili. Konštatuje, že došlo k hrubému 

porušeniu a navrhuje odvolanie hlavnej kontrolórky. Predložil návrh uznesenia s odôvodnením: 

A ) odvoláva Ing. Gabrielu Šimonovičovú z funkcie hlavnej kontrolórky  ku dňu 

24.02.2025   

Zdôvodnenie:  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Krásna uznesením č. 200/2024 zo dňa 

16.12.2024 upozornilo hlavnú kontrolórku na opakované zanedbanie povinností podľa § 18f 

ods. 1 písm. b/ d/ a e/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

s tým, že môže byť odvolaná pri ďalšom hrubom alebo opakovanom zanedbaní povinností 

vyplývajúcim jej z funkcie hlavného kontrolóra podľa § 18a ods. 9 písm. b/ zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Taktiež hlavnú kontrolórku upozornilo na porušenie povinností podľa § 8 ods. 2 písm. g/ zákona 

č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme s tým, že môže byť odvolaná pri 

opakovanom alebo zvlášť hrubom porušení povinnosti zamestnanca z funkcie hlavného 
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kontrolóra podľa § 18a ods. 9 písm. a/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. 

Ďalej miestne zastupiteľstvo upozornilo hlavnú kontrolórku aj na porušenie povinností podľa § 

8 ods. 2 písm. f/ (v spojení s písm. g/) zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom 

záujme, pričom jej konanie vymedzilo ako nezlučiteľné s konaním hlavného kontrolóra podľa  

§ 8 ods. 1 písm. a/ a písm. b/ cit. zákona, zaväzujúcich zamestnanca dodržiavať všetky 

všeobecne záväzné právne aj vnútorné predpisy a zdržať sa pri výkone práce všetkého, čo by 

mohlo ohroziť dôveru v nestrannosť a objektívnosť konania zamestnanca, čo môže byť pri 

opakovanom alebo zvlášť hrubom porušení povinnosti dôvodom na odvolanie z funkcie podľa 

§ 18a ods. 9 písm. a/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.   

Zároveň miestne zastupiteľstvo uložilo hlavnej kontrolórke odstrániť nedostatky, na ktoré bola 

upozornená, do 15.02.2024. 

Napriek uvedeným upozorneniam a uloženému opatreniu hlavná kontrolórka v dodatočne 

predloženej Správe o kontrolnej činnosti za rok 2022 uviedla nepravdivé tvrdenie, a to že 

vykonala kontroly podľa plánov kontrolnej činnosti na I. a II. polrok 2022, a zároveň popísala 

činnosti, ktoré nevykonala, keďže k týmto nedoložila žiadne správy alebo iné podklady, 

z ktorých by ich vykonanie vyplývalo. Rovnako v Správe o kontrolnej činnosti za rok 2023 

hlavná kontrolórka uviedla nepravdivé tvrdenie o vykonaní kontrol podľa plánov kontrolnej 

činnosti na I. a II. polrok 2023, keď opakovane popísala činnosti, ktoré nevykonala a ku ktorým 

nedoložila správy o vykonaných kontrolách, s výnimkou Správy o výsledku finančnej kontroly 

č. 12/2023.   

V Správe o výsledku finančnej kontroly č. 12/2023 hlavná kontrolórka potom uviedla, že prvá 

zmena rozpočtu bola schválená uznesením č. 86 dňa 13.12.2023, pričom vyhotovenie tejto 

svojej správy datovala dňom 30.06.2023. Keďže mala vedomosť o schválenej zmene, údaj 

o datovaní tejto správy je nepravdivý. 

Protichodnosť tvrdení hlavnej kontrolórky, a teda nepravdivosť jedného z nich, vyplýva aj z jej 

vyjadrení v Stanovisku k návrhu rozpočtu na rok 2023 na strane jednej a z hodnotenia rozpočtu 

na rok 2023 v Správe o výsledku finančnej kontroly č. 12/2023 na strane druhej. Kým 

v Stanovisku k návrhu rozpočtu na rok 2023 hlavná kontrolórka vyhodnotila navrhovaný 

rozpočet tak, že „návrh rozpočtu je zostavený v členení na bežný rozpočet, kapitálový rozpočet 

a finančné operácie podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie“, a tiež vyjadrila, 

že „merateľné ukazovatele sú spracované prehľadne, transparentne a zrozumiteľne“, ako aj že 

„návrh rozpočtu je zostavený v súlade so všeobecne platnými právnymi predpismi,“ následne 

v Správe o výsledku finančnej kontroly č. 12/2023 protikladne uviedla, že „rozpočet nie je 

zostavený v zmysle platnej legislatívy ako výsledok bežného rozpočtu, výsledok kapitálového 

rozpočtu a výsledok finančných operácií.“ 

Nepravdivý je aj údaj, že „kontrolovaný subjekt bol so Správou o výsledku finančnej kontroly 

č.12/2023 oboznámený 30.6.2023“, keďže Správa o výsledku finančnej kontroly č.12/2023 

bola Miestnemu úradu mestskej časti Košice – Krásna doručená dňa 11.02.2025. 

Podľa § 8 ods. 2 písm. g/ zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme 

zamestnanec nesmie poskytovať nepravdivé vyhlásenia súvisiace s vykonávaním práce vo 

verejnom záujme, čo pri opakovanom alebo zvlášť hrubom porušení povinnosti zamestnanca 
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zakladá dôvod na odvolanie z funkcie podľa § 18a ods. 9 písm. a/ zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Vzhľadom k tomu, že hlavná kontrolórka aj po písomnom upozornení v uznesení miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Krásna č. 200/2025 opakovane poskytla nepravdivé 

tvrdenia, čo je nezlučiteľné s výkonom práce vo verejnom záujme, miestne zastupiteľstvo 

rozhodlo o jej odvolaní z funkcie.   

B ) V zmysle § 18a ods 4. zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení vyhlasuje nové voľby 

hlavného kontrolóra na 9.4.2025 

Rozprava: 

Ing. Gabriela Šimonovičová – nikto tu neunesie kontrolu, prednosta nie je rád kontrolovaný. 

Na rozpočet upozorňovala opakovane-stačilo upraviť excel, prednosta si chce veci robiť po 

svojom a poslanci mu to schvaľujú. Vzdáva sa svojej pozície, odchádza. Pomáhala ekonómke 

po jej nástupe do funkcie s inventarizáciou, ktorá jej bola vytknutá a teraz ju poslanci schválili. 

Nedostatky ale ostali.  

Starosta – citoval zákon – súvislosti s odvolaním kontrolórky: Zápisnice zo zasadnutí obecných 

zastupiteľstiev, ako aj uznesenia obecných zastupiteľstiev sú verejne prístupné 

a dostupné...nepostačuje z hľadiska materiálneho len uvedenie zákonného ustanovenia, podľa 

ktorého sa hlavný kontrolór z funkcie odvoláva, ale súčasťou výrokovej časti uznesenia musia 

byť uvedené konkrétne dôvody, ktoré obecné zastupiteľstvo k takémuto kroku viedlo, aby 

nemohlo dôjsť k zámene týchto dôvodov. Tieto dôvody musia byť totiž preskúmateľné. 

V opačnom prípade by sa výkon zákonom zverených  právomocí orgánu verejnej správy zmenil 

na svojvôľu, ktorá je v právnom štáte neprípustná...Kasačný súd sa stotožnil s právnym 

záverom správneho súdu, že ak má byť odvolaný hlavný kontrolór obce z funkcie, musí byť 

jeho odvolanie riadne odôvodnené a tieto dôvody musia byť uvedené tak v zápisnici zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva ako aj v uznesení o odvolaní hlavného kontrolóra obce“. 

To znamená v praktickej podobe, že súčasťou výrokovej časti uznesenia obecného 

zastupiteľstva musia byť úplne konkrétne dôvody-na základe ktorých obecné zastupiteľstvo 

pristúpilo k aktu odvolania – riadne uvedené a vymedzené ( t.j. nemôže absentovať právna 

kvalifikácia dôvodu odvolania hlavného kontrolóra obce z funkcie). Z hľadiska jeho 

zrozumiteľnosti aj zákonnosti musí obsahovať citáciu konkrétneho právneho ustanovenia, ktoré 

je dôvodom pre jeho odvolanie.  

 

O slovo požiadal Ing. Slavomír Jánošík. 

Hlasovanie za udelenie slova : 

Za:  František Jurčo, Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička, Ing. Peter    

        Kubička,  Mgr.  Jarmila Matisová,   Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Ing. Slavomír Jánošík – je obyvateľom MČ. Počúva tu výhrady k práci kontrolórky z roku 

2022, 2023. Prečo sa to neriešilo skôr. Teraz sa prečíta  2-stranová správa a idú odvolávať. 

Malo sa to riešiť pred 2 rokmi. 

Ing. František Klik – začalo sa to riešiť na poslednom MZ, kde boli kontrolórke vytknuté 

nedostatky a mala dopracovať správy. Boli zistené pochybenia, preto predkladá návrh na 

odvolanie. 

Prednosta – s vyjadrením kontrolórky nesúhlasí. Neeviduje, aby bola distribuovaná správa 

z inventúry.  



 

13 
 

Ing. Gabriela Šimonovičová – správu predložila v zmysle požiadavky predsedovi ústrednej 

inventarizačnej komisie, t.j. starostovi. Ten nemá povinnosť ju predkladať prednostovi.  Vedia 

o tom aj poslanci, ktorí boli prítomní.  

Starosta – navrhol hlasovanie za predložené uznesenie. Bod B)  odporúča nezaradiť-je tam 60 

dňová lehota do kedy je potrebné vyhlásiť voľbu kontrolóra-vyhlasuje starosta. 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice odvoláva Ing. Gabrielu Šimonovičovú z funkcie 

hlavnej kontrolórky  ku dňu 24.02.2025 podľa predloženej prílohy.   

Hlasovanie odvolanie hlavnej kontrolórky : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik,  Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter Kubička,  

          Mgr. Jarmila Matisová  

Proti : František Jurčo, Lucia Študencová 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie  

- Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna na I. polrok 

2022 

- Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna na II. 

polrok 2023 

- Správu o výsledku finančnej kontroly č. 11/2022 

- Správu o výsledku finančnej kontroly č. 12/2023 

- Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna 

za rok 2021 

- Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna 

za rok 2022 

- Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna 

za rok 2023 

predložených miestnemu zastupiteľstvu na základe uznesenia č. 200 schváleného Miestnym  

zastupiteľstvom mestskej časti Košice dňa 16.12.2024 

- Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Krásna 

za rok 2024 

 

Hlasovanie: 

Za:      Ing. František Klik,  Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter Kubička,  

Proti : František Jurčo 

Zdržal sa : Ing. Patrik Gordoň, Mgr. Jarmila Matisová, Lucia Študencová 

 

 

K bodu 11: Správa o výsledku kontroly č. 1/2025 

Ing. Gabriela Šimonovičová – je to správa o činnosti zástupcu starostu Ing. Františka Klika 

počas neprítomnosti starostu. Bola predložená všetkým poslancom. Pokiaľ sú nejaké 

nejasnosti, môže vysvetliť. 
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Rozprava : 

Ing. František Klik – vyjadril sa k správe, keďže sa to týka jeho činnosti počas PN starostu. 

Pani kontrolórka tvrdí, že podľa "poverenia" zástupca "nemá oprávnenie schvaľovať odmeny". 

V poverení však bol zástupca splnomocnený na "všetky pracovnoprávne úkony" okrem 

uzatvárania, zmeny a zánik pracovného pomeru a dohôd. Mzdové otázky sú nepochybne 

pracovnoprávnymi - dokumentuje to aj ich úprava v Zákonníku práce. Pokiaľ teda zástupca bol  

poverený všetkými pracovnoprávnymi úkonmi okrem uzatvárania, zmeny a zániku pracovného 

pomeru a dohôd, nepochybne konal v rozsahu svojho poverenia. Ak starosta chcel v tomto  

smere zástupcu obmedziť, mohol  a mal to v poverení vyjadriť, práve tak, ako to vyjadril vo 

vzťahu k uzatváraniu, zmene a zániku pracovného pomeru, čo sa nestalo.  

Pokiaľ pani kontrolórka tvrdí, že zástupca "na základe príslušných právnych predpisov nemá 

oprávnenie schvaľovať odmeny", mala by doložiť, ktorý predpis to zakazuje, pretože podľa 

žiadneho predpisu takéto obmedzenie zástupca nemá. Ak teda zástupca starostu zastupuje, tak 

má oprávnenie ku všetkým úkonom, ku ktorým je oprávnený samotný starosta, pokiaľ ho k 

týmto úkonom zmocnil , čo sa aj stalo vyjadrením "ku všetkým pracovnoprávnym úkonom" a 

pokiaľ tento rozsah explicitne neobmedzil (čo urobil iba ku vzniku, zmene a zániku pracovného 

pomeru a dohôd). 

Zároveň pokiaľ sa pani kontrolórka odvoláva na prílohu č. 1 k správe o výsledku kontroly 

č.1/2025 , ani z tejto žiadne obmedzenie na právne úkony alebo porušenie práva zo strany 

zástupcu nevyplýva, odvolávanie sa na prílohu je preto zavádzaním bez právneho základu. 

Ing. Gabriela Šimonovičová – nerozumie vyjadreniu zástupcu. Vysvetlí čoho sa týka správa, 

treba si povedať veci na rovinu. Nie je právnik , ale je na to rôzny názor. V poverení bolo  

potrebné skontrolovať aj mzdové veci. Tvrdí, že podľa jej názoru ( požiadame o výklad najvyšší 

kontrolný úrad, keďže sa rozchádzame v názoroch) , že zástupca starostu nemal právo 

schvaľovať odmeny. Ale každý mesiac odmeny schvaľoval. Podľa jej názoru nemal schváliť 

ani cent. Vzhľadom k tomu, že odmeny boli vyplatené ( ako je uvedené v tabuľke) za 4-12 

a boli schválené v auguste, nevie ako sa dá vyplatiť odmena dopredu, za aké činnosti, ktoré 

zamestnanec môže vykonať a nemusí- môže byť na PN. Nedá sa vyplatiť odmena dopredu.  

Ing. František Klik – keby si kontrolórka preštudovala, čo zrejme neurobila, pochopila by za 

čo bola odmena vyplatená. Bola to práca na projekte, ktorý bol datovaný za obdobie 4-12. 

mesiac – do 12. mesiaca bolo čerpanie. Takže nemohlo sa dať, že to bolo za 4-6, pretože bol 

urobený za 4-8 a v  9. mesiaci boli odmeny vyplatené. 

Ing. Gabriela Šimonovičová – a preúčtované v rozpočte v decembri tak, ako to pasovalo- na 

MOPS. 

Ing. František Klik – odmeny boli vyplatené  z položky „odmeny“,  pretože v tom čase tá 

položka nebola vyčerpaná a bolo možné z nej čerpať. 

Ing. Gabriela Šimonovičová – bolo treba požiadať o zmenu rozpočtu.  

Ing. František Klik – nečerpalo sa nad rámec rozpočtu. Na rozdiel od Loli Garden, čo 

kontrolórka zakryla – táto položka nebola v rozpočte. Odmeny sa čerpali z položky 

„odmeny“, následne po zúčtovaní boli finančné prostriedky doplnené na položku „odmeny“, 

pretože boli refakturované z projektu 4-12. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu o výsledku kontroly č. 

1/2025. 
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Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička, Mgr. Jarmila Matisová,  Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 12 : Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č. 2/2025-kontrola prevodov 

nehnuteľného majetku obce za rok 2024  

Ing. Gabriela Šimonovičová – takéto prevody MČ nemala. Jediná nehnuteľnosť, ktorá sa 

predala bol dom na Traťovej ul., predal sa spoločnosti PEVA za 19 900 €. Nemali sme prevod 

majetku nad 20 tis.  

Bez rozpravy. 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje  Správu hlavného kontrolóra o výsledku 

kontroly č. 2/2025-kontrola prevodov nehnuteľného majetku obce za kalendárny rok  2024 

v zmysle § 18 ods. 1 písm. i) zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení. 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička, Mgr. Jarmila Matisová,  Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 13 : Zámer kúpy a kúpa stavby „ IBV Na Hore 2-odvedenie dažďovej vody SO 

02-odvedenie dažďových vôd ODV-1“  

Starosta -  návrh je popísaný v dôvodovej správe. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje  zámer kúpy stavebného objektu – „IBV 

NA HORE 2 – Odvedenie dažďovej vody, SO 02 Odvedenie dažďových vôd ODV-1“, 

vybudovaného na pozemku KN-C p. č. 14368, k. ú. Krásna od predávajúceho: LF 

DEVELOPMENT KRÁSNA PLUS s. r. o., Fatranská 2432/2E, 040 11 Košice-Západ, SR, 

IČO: 43 820 646, DIČ: 202 248 5564, IČ DPH: SK2022485564 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička, Mgr. Jarmila Matisová,  Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje  kúpu stavebného objektu – „IBV NA 

HORE 2 – Odvedenie dažďovej vody, SO 02 Odvedenie dažďových vôd ODV-1“, 

vybudovaného na pozemku KN-C p. č. 14368, k. ú. Krásna od predávajúceho: LF 
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DEVELOPMENT KRÁSNA PLUS s. r. o., Fatranská 2432/2E, 040 11 Košice-Západ, SR, 

IČO: 43 820 646, DIČ: 202 248 5564, IČ DPH: SK2022485564 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Ing. Peter  

        Kubička, Mgr. Jarmila Matisová,  Lucia  Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 15 : Majetkové priznanie verejných funkcionárov a vedúcich zamestnancov 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie  informáciu o povinnosti :  

- verejných funkcionárov podať písomné „Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a 

majetkových pomerov verejných funkcionárov“ v zmysle článku 7 ods. 1 ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov  v termíne do 30.4.2025 

- vedúcich zamestnancov vykonávajúcich práce vo verejnom záujme podať písomné 

majetkové priznanie v termíne do 31.3.2025 

Hlasovanie : 

Za:  František Jurčo,  Ing. Patrik Gordoň, Ing. František Klik, Ing. Ján Kubička,  Mgr. Jarmila  

       Matisová,   Lucia Študencová  

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 16 : Interpelácie 

Starosta -  má list, ktorým pán Klik v decembri oznámil kandidatúru na starostu MČ Košice-

Krásna. Odvoláva týmto pána Klika z funkcie zástupcu starostu a menuje zástupcom starostu 

pána Františka Jurča. 

 

K bodu 17 : Rôzne 

Lukáš Kunca - informoval o činnosti OZ Belion. Práce na obnove židovského cintorína 

v Krásnej pokračujú. Čo sa týka vzdelávania, nadväzujú ďalšiu spoluprácu – mali by prísť 2 

triedy zo škôl na sídl.  KVP. Zapájajú sa do ďalších projektov súvisiacich so vzdelávaním 

a ďalšími aktivitami. Oslovili pani Ďoriovú ohľadom prednášky o židovských tradíciách. 

Poďakoval sa za doterajšiu spoluprácu s MČ. 

Ivan Štok – chce sa spýtať poslankýň a poslancov na ich názor na fungovanie FK Krásna-U-11 

kde ako tréner pracuje pán Beregsászi, ktorý bol zo ZŠ prepustený pre hrubé porušenie 

pracovnej disciplíny-šlo o nevhodný vzťah k  12-ročnej žiačke. Bola to jeho zverenkyňa v FK 

Krásna.  V škole vyvodili zodpovednosť a FK sa tvári, že sa nič nestalo. Je takéto správanie v 

poriadku? Na škole sa to začalo tým, že žiaci, učitelia, vychovávatelia si všimli  zmenené 

správanie žiačky aj zmenené správanie pána Beregsásziho k žiačke, keď vyhľadával jej 

spoločnosť. Na škole  to riešili , zavolali rodičov aj žiačku. Zistilo sa, že bol tam nejaký vzťah-

písal jej správy, chodil za ňou domov, keď rodičia neboli doma, chodil okolo. Nešlo  len o 1 

prípad, žiačky sa na neho sťažovali dlhodobo, majú z neho nepríjemný pocit, že sa im pozerá 

do výstrihov a pod. Ale nikdy to nebolo také výrazne, až na toto.   Má 2 dcéry, ktoré trénovali 

za FK a chodil aj za jednou jeho dcérou. Na škole vyšetrovali aj ju -čo jej rozprával, čo jej robil.  

Snažil sa to riešiť s pánom prednostom aj s pánom starostom, na miestnej rade-vždy sa to končí 

https://www.nrsr.sk/web/Static/sk-SK/NRSR/Doc/zd_ochrana-zaujmu.pdf
https://www.nrsr.sk/web/Static/sk-SK/NRSR/Doc/zd_ochrana-zaujmu.pdf
https://www.nrsr.sk/web/Static/sk-SK/NRSR/Doc/zd_ochrana-zaujmu.pdf


 

17 
 

tým, že stojíte za pánom trénerom. Je toto správanie v poriadku? Kde sú nejaké hranice? Čo je 

už za, čo sa nesmie? Nech niekto vysvetlí jeho dcéram, prečo nemôžu hrať. Stalo sa to 19. 

decembra. Starosta je štatutár FK Krásna? Kedy sa to dozvedel? 

Starosta – áno, je štatutár. Dozvedel sa to v piatok, volal mu pán Štok. 

Ivan Štok - Informoval sa niekto z poslancov? Zakrýva sa to.  Vôbec sa k tomu nepostavili, 

nepriznali si problém. Vedia o tom všetci rodičia? 

Ing. Ján Kubička – počuli o tomto probléme len z rozprávania. Nie sme polícia.  Oficiálne nás 

ZŠ neinformovala. Očakával by, že škola to postúpi polícii a tá to bude riešiť.  

Jarmila Matisová – je to veľmi vážna téma. Jej syn je takisto odchovanec pána trénera. Je to na 

orgánoch činných v trestnom konaní. 

Ivan Štok – riešenie cez políciu je zdĺhavé, pre deti náročné. Prvá časť je neverejná, potom je 

súd a celé to trvá roky. Tak dlho ho necháme pri deťoch a potom povieme: Áno, bolo to tak.  

Tak to má byť? 

Ing. Ján Kubička – požiadal pán Štoka, aby nevkladal svoj názor do jeho úst.  

Ing. František Klik – tento problém vážne riešili. Pán Beregsászi trénuje v FK Krásna 20 rokov. 

Za celé toto obdobie neprišiel od rodičov žiadny podnet. Vyjadrí svoj názor k FK, nie k škole 

odkiaľ máme len sprostredkované informácie a stále platí prezumpcia neviny.  Čo sa týka FK 

oslovili rodičov dievčat, ktoré v FK trénujú. Nemôže byť niekto odsúdený len na základe 

dohadov a rečí, ale faktov. Komunikoval s riaditeľkou ZŠ-nechcela sa priamo vyjadriť. 

Rozprával aj s učiteľkami. Problém bol identifikovaný medzi 11-12 ročnými. FK urobilo 

opatrenie, že pán Beregsászi netrénuje túto kategóriu. Dievčatá rozdelili do iných kategórií.  FK 

nie je jediný klub, kde dievčatá môžu hrať. Každý sa môže rozhodnúť, či dieťa tam zostane 

alebo nie. Zápasov sa zúčastňuje osobne, takisto aj iní rodičia, ktorí nevidia problém.  

Ivan Štok –reálne sa niečo stalo. Zo školy ho neprepustili len tak, nie sú to len reči.  Ide 

o principiálny problém. Akých ľudí necháme pri deťoch? Keď má problém s 11-12-ročnými, 

znamená to, že 8-ročné môže trénovať? Na pána Beregsásziho sa dievčatá vždy sťažovali. 

Nespochybňuje jeho výsledky. Kam to necháme zájsť? Ak by sa to riešilo cez políciu- kým 

príjme záver dovtedy bude čo? Počujeme o takýchto incidentoch aj z médií.  Odvolávate sa na 

to, že nebol prijatý záver polície, nebolo to dokázané. Ale neustále sa na neho dievčatá 

sťažovali. V škole to skončilo tým, že prišla matka s dcérou a  pozreli si sms správy . 

Ing. Slavomír Jánošík – pán Štok prišiel poprosiť, aby zaujali nejaké stanovisko, aby sa nad 

tým zamysleli. Mal by dostať jednoznačnú odpoveď, ako sa to bude riešiť.  

Ing. Lenka Kovačevičová – zúčastnila sa tohto zasadnutia ako predsedníčka rady starostov. 

Sleduje problémy, ktoré rieši MČ, o niektorých ako mestská poslankyňa nemala vedomosť- 

cestný most, Ukrajinskú ulicu, projektovú dokumentáciu. Predloží tieto témy na rade starostov  

a doručí relevantné informácie, čo konkrétne sa bude robiť v tomto roku. 

Vníma aj problém predložený pánom Štokom- sú to veľmi vážne témy. Každý má právo na 

prezumpciu neviny. Je tu zriaďovateľ školy, školská inšpekcia. Keď je pracovný pomer 

ukončený z dôvodu obťažovania a pod., takýto človek je vylúčený pre prácu s deťmi 

a mládežou – je to všeobecné pravidlo. Preto je na zvážení FK, či takýto človek má ostať 

pracovať. Takéto veci môžu ublížiť jednej strane, ale ak by to bolo vyfabulované  môžu ublížiť 

aj druhej strane  a ovplyvniť rodinný aj pracovný život. Na riešenie sú inštitúcie , nie miestne 

zastupiteľstvo. Určite sa tým treba zaoberať, ale tak, aby to neubližovalo žiadnej strane. 

Vníma aj problém s kaštieľom- kto je štatutárom? Aké sú tam príjmy a výdavky? A z čoho 

vznikol voči cirkvi dlh 90 tis.? Využili aj ďalšie zdroje financií napr. cez KSK? Je to výnimočný 

objekt. 

Starosta – ako bývalý riaditeľ vysvetlil  dlh : kaštieľ mal exekúciu, a tak mu MČ nemohla 

poskytnúť dotáciu. Preto v tom čase náklady na energie a na chod hradila cirkev.  

Prednosta – chcel dať informácie k pohľadávke kaštieľa. 

Starosta – vstúpil do diskusie a odporúča túto tému prerokovať na rade v kaštieli.  
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Prednosta – je otázna výška pohľadávky-domnelej. 

Rastislav Gruľ, riaditeľ Kaštieľ Krásna n.o. – nežiadali o žiadne iné dotácie. Covid činnosť 

zabrzdil. Nie je veľký dopyt, je potrebné  rozbehnúť činnosť. Teraz majú peniaze do mája-júna.  

Ing. Lenka Kovačevičová – čo sa týka odmien, ktoré boli vyplatené-boli to odmeny pre 

zamestnancov MOPS? 

Ing. Gabriela Šimonovičová – boli to odmeny pre referentov MÚ mimo MOPS. 2000 bolo 

vyplatených z MOPS, zvyšok cca 7000 boli vyplatené v priebehu 2 mesiacov počas 

zastupovania zástupcu starostu.  

 O slovo požiadal prednosta MÚ- chcel sa vyjadriť k FK. Má 2deti, ktoré chodia na 

futbal- starosta ukončil  rozpravu. 

 

K bodu 18 : Záver 

Starosta sa poďakoval  všetkým prítomným za účasť a ukončil XIII. zasadnutie  MZ. 

 

 

Košice- Krásna, 26.2.2025 

 

 

Zapísala :  Marta Petrušová 

 

 

Overovatelia :   František Jurčo 

 

      Ing. Patrik Gordoň 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Tomko, starosta 

  

 

 


